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Breakfast at the hotel  Depart to Sheki  On the way visit Maraza village, home to the 15th-cen-
tury Diribaba Mausoleum, a shrine partly built and partly carved into a huge cli�. In Shamakhi 
visit the ancient Juma Mosque, one of the �rst mosques in the Caucasus, and the Mausoluem 
of the Seven Domes (Yeddi Gumbez) Drive to visit Nokhur Lake  Continue to Sheki. City 
sightseeing by visiting the city fortress, Sheki khan palace (XVIII c.), Caravanserai, artisans’ 
stalls (stained glass – Shebeke, silk and embroidery shops, potters, confectioners, hatters etc.) 
and the numerous souvenir shops  Visit Kish church.

Departure to Baku from Kuala Lumpur  Arrive to the airport, meet your guide Tour to visit the 
Ateshgah Fire-Worshippers’ Temple. Visit the Burning Mountain “YanarDagh” translated as 
“Fire Mountain”, is an ancient and visually stunning �re which blazes continuously on a hillside 
on the Absheron Peninsula.  Drive to Baku downtown. On the way you will see the National 
Stadium (Outside).  Visit Sharq bazaar.

Breakfast at the hotel. Check out Transfer to the Georgian - Azerbaijan border, check-point 
Lagodekhi Meet at the border and start the Georgian part of the program Experience 
chuchkhela (local sweet) making process . Visit the forti�ed city Sighnaghi. Signaghi is the 
smallestm but the most beautiful town in Kakheti, Explore town of Sighnaghi and Bodbe 
Monastery. Drive to Tbilisi  Drive to hotel and check in.

Breakfast at the hotel  Drive to Mtskheta, one of the oldest cities in Georgia, Visit Jvari Cross 
Monastery and Svetitkhoveli Cathedral (UNESCO) Visit to Chateu Mukhrani, tour with 
wine tasting Return Tbilisi  Start exploring the city by visiting Sameba Holy Trinity Cathedral.

Visit Metekhi Church and Abanotubani district famous with Sulphur baths Visit most 
important sights of the city: Take the cable car to visit Narikala Fortress, continue to see 
Mother of Georgia Statue, Sioni Cathedral and Peace Bridge Walk at Shardeni Street with 
lots of souvenir and gift shops Afterward via Freedom square take a stroll along Rustaveli 
Avenue, the main street in Tbilisi, through the Parliament building, Opera & Ballet Theater 
of Tbilisi.

Breakfast at the hotel Drive to visit Gobustan National Park  (UNESCO), which is famous for 
its archeological monuments. There are more than 4,000 rock drawings left by artists of the 
Neolithic period Continue to visit Mud Volcanoes A walking tour in the medieval fortress of 
Old Baku - “IchariShahar” ( UNESCO heritage): Maiden Tower, The Complex of “Shirvan 
Shahs” Palace, Medieval Karavansaray, Medieval Markets square, handmade carpet’s 
workshop art studio and the Old Town. Enjoy the panoramic view of the city from the Upland 
Park; observe the famous Flame towers and the Baku Bay.

Breakfast at the hotel Drive to Kazbegi On the way stop at Ananuri fortress and Jinvali 
reservoir  Continue tour to Kazbegi  Take a jeep tour to Gergeti Trinity Church with the 
beautiful views of Kazbegi mountain peak and the village Return to Tbilisi  Dinner at local 
restaurant with folk show  Overnight in Tbilisi.

Breakfast at the hotel. Check out Drive to Georgia – Armenia border crossing Sadakhlo – Bagratash-
en  Arrival at the border. After border formalities start Armenian part of the tour.

Continue to Alaverdi, the largest city in the Debed Canyon, an area rich with historical monuments  
Visit the 10th century Haghpat Monastery (UNESCO) Drive to Lake Sevan. Walk up to the 8th 
century monastery of Sevanavank on Sevan peninsula, one of Armenia’s iconic landmarks Lake 
Sevan 30 min cruise if weather permit. Drive to Tsaghkadzor.

Breakfast at the hotel. Check out Drive to one of the oldest observatories in the world, the 
megalithic complex Zorats Karer. Zorats Karer is a prehistoric monument consisting of hundreds 
of vertically set large stones with holes in the top, and frequently referred to in international tourist 
lore as "Armenian Stonehenge". Continue to the Khor Virap Monastery, where the Mt. Ararat 
reveals its breathtaking size and splendor. Khor Virap is one of the most popular destinations in 
Armenia, primarily because it is where the St. Gregory the Illuminator, the future head of the 
Armenian Apostolic Church, was imprisoned here for 13 years. Drive to Yerevan.

Breakfast at the hotel Drive to Echmiatsin, the spiritual and administrative center of the Armenian 
Apostolic Church Visit Mother Cathedral of Echmiadzin (UNESCO) Visit Echmiadzin Treasury 
museum, where amongst other relics, you can see the Holy Spear, with which Jesus Christ was 
pierced on the cross (closed on Monday) On the way back to Yerevan visit local hostess house and 
taking part in Armenian pasta Arishta (like Italian Fetuccini) and sweat Gata making master 
class.  Return to Yerevan  Start exploring Yerevan, the Armenia’s capital city and one of the oldest 
cities in the world Continue to the Armenian Genocide Memorial Complex on the hills of 
Tsitsernakaberd. The Armenian Genocide Memorial Complex houses both the Armenian Genocide 
Museum, and the Tsitsernakaberd Genocide Memorial. 

Stop at the Victory Park and Mother Armenia monument  Take a walking tour of the Cascade 
Complex, with its Sculpture Park and Cafesjian Center for the Arts Visit the magni�cent building of 
the Opera House & Ballet, the postmodern Northern Avenue and the city's main Republic 
Square Stop at the popular fruit market "Shouka" to buy traditional sweets and dry fruits Dinner 
at local restaurant with show Overnight in Yerevan 

Breakfast at the hotel. 12:00 Check out  Visit History Museum of Armenia (closed on Monday). 
Visit Ararat brandy Factory with degustation of 2 kinds of brandies and excurcion. 

Drive to Kotayk Province Continue to visit the 13th century cave monastery of Geghard 
(UNESCO) Take a local 4x4 car down to the bottom of the Garni Gorge, to see "Symphony of the 
Stones"  Visit the 1st century Garni Pagan Temple Dinner at local restaurant barbeque 
“xorovats” prepared in tonir and taking part in “lavash” baking masterclass Return to Yerevan  
22:30 Transfer to Zvartnots International airport  Departure from Yerevan by Qatar airways at 
03:00 am+1.

Breakfast at the hotel. Check out Drive to Syunik Province via Selim Pass Stop at the Selim 
Caravanserai, located at 2,410m above sea level, the best preserved caravanserai in Armenia.  

Continue to one of the most spectacular and impressive places in Armenia, the 9th century Tatev 
Monastery From Halidzor village, take the longest non stop airtram in the world Wings of Tatev, 
that included in the Guiness World Records book. The Wings of Tatev aerial tramway has been 
named World's Leading Cable Car Ride at the World Travel Awards 2023. Drive to Goris city and 
check in Dinner at hotel restaurant.

@  Nokhur Lake

DAY 02｜BAKU - GOBUSTAN - BAKU 
CITY TOUR (B/L/D)

DAY 03｜BAKU - SHAMAKHY - SHEKI (B/L/D)

DAY 04｜SHEKI - LAGODEKHI - SIGHNAGHI - 
TBILISI (B/L/D)

DAY 05｜TBILISI - MTSKHETA - 
TBILISI CITY TOUR (B/L/D)

DAY 07｜TBILISI - BAGRATASHEN - HAGHPAT - 
LAKE SEVAN - TSAGHKADZOR (B/L/D)

DAY 08｜TSAGHKADZOR - SELIM PASS - 
WING’S OF TATEV - GORIS (B/L/D)

DAY 09｜GORIS - ZORATS KARER - KHOR VIRAP - 
YEREVAN (B/L/D)

DAY 10｜YEREVAN - ECHMIADZIN - 
YEREVAN CITY TOUR (B/L/D)

DAY 12｜ARRIVAL HOME

DAY 11｜YEREVAN - GARNI - GEGHARD - 
YEREVAN - DEPARTURE (B/L/D)

DAY 01｜BAKU ARRIVAL - ATESHGAH - 
YANARDAGH – BAKU (L/D)

DAY 06｜TBILISI - ANANURI - KAZBEGI – 
TBILISI (B/L/D)



@ Camel Safari@ Khardung la pass

在酒店享用早餐 出发前往舍基 途中参观 Maraza 村，那里有 15 世纪的 
Diribaba 陵墓，这是一座部分建造、部分雕刻在巨大悬崖上的神殿。在沙马
基 (Shamakhi) 参观古老的朱马清真寺 (Juma Mosque)，这是高加索地区最
早的清真寺之一，以及七圆顶陵墓 (Yeddi Gumbez)   驱车前往参观诺库尔湖 
(Nokhur Lake) 继续前往舍基 (Sheki)。城市观光，参观城市堡垒、舍基汗宫
殿（十八世纪）、商队旅馆、工匠摊位（彩色玻璃 - 舍贝克、丝绸和刺绣店、
陶艺家、糖果店、帽子店等）以及众多纪念品商店。参观基什教堂。

从吉隆坡出发前往巴库 抵达机场，与导游会面，参观阿提什加拜火神庙。参
观燃烧山“YanarDagh”翻译为“火山”，是阿布歇隆半岛山坡上一座古老
且令人惊叹的火焰，不断燃烧。驱车前往巴库市中心。途中您将看到国家体
育场（外观）。参观 Sharq 集市。

酒店早餐。前往格鲁吉亚-阿塞拜疆边境，在拉戈德希检查点在边境集合，开
始格鲁吉亚部分的行程，体验chuchkhela（当地甜食）制作过程。参观要塞
城市西格纳吉。西格纳吉是卡赫季最小但最美丽的城镇，探索西格纳吉镇和博
德贝修道院。驱车前往第比利斯 驱车前往酒店并办理入住。

在酒店享用早餐 驱车前往格鲁吉亚最古老的城市之一姆茨赫塔，参观 Jvari 
Cross 修道院和 Svetitkhoveli 大教堂（联合国教科文组织） 参观 Mukhrani 
城堡，品尝葡萄酒 返回第比利斯 开始探索这座城市，参观 Sameba 圣三一大
教堂。

参观以硫磺浴闻名的 Metekhi 教堂和 Abanotubani 区 参观城市最重要的景
点：乘坐缆车参观 Narikala 堡垒，继续参观乔治亚之母雕像、Sioni 大教堂
和和平桥 在 Shardeni 街漫步，购买大量纪念品和礼物商店 然后经过自由广
场，沿着第比利斯的主要街道鲁斯塔韦利大道漫步，穿过议会大厦、第比利斯
歌剧院和芭蕾舞剧院。

酒店早餐。查看驾车前往格鲁吉亚 - 亚美尼亚边境穿越萨达赫洛 - 巴格拉塔申 抵
达边境。办理边境手续后开始亚美尼亚之旅。

继续前往德比德峡谷最大的城市阿拉维尔迪，该地区拥有丰富的历史古迹。参观 
10 世纪的哈格帕特修道院（联合国教科文组织） 驱车前往塞凡湖。步行前往塞
凡半岛上 8 世纪的塞凡万克修道院，这是亚美尼亚的标志性地标之一。如果天气
允许，塞凡湖游船 30 分钟。驱车前往Tsaghkadzor。

在酒店享用早餐 驱车前往戈布斯坦国家公园（联合国教科文组织），该公园
以其考古古迹而闻名。这里有新石器时代艺术家留下的 4,000 多幅岩画 继续
参观泥火山 徒步游览老巴库的中世纪堡垒 - “IchariShahar”（联合国教科
文组织遗产）：处女塔、“Shirvan Shahs”宫殿建筑群、中世纪卡拉万萨
赖、中世纪市场广场、手工地毯作坊艺术工作室和老城区。从高地公园欣赏
城市全景；观察著名的火焰塔和巴库湾。

第二天 : 巴库 - 戈布斯坦 - 巴库市区游  (早/午/晚餐)

第三天：巴库 - 沙马基 - 舍基 (早/午/晚餐)

第四天：舍基 - 拉戈代希 - 西格纳吉 - 
第比利斯 (早/午/晚餐)

第五天：第比利斯 - 姆茨赫塔 - 第比利斯
市区游览 (早/午/晚餐)

第七天 : 第比利斯 - 巴格拉塔申 - 哈格帕特 - 塞凡湖 
- TSAGHKADZOR (早/午/晚餐)

第八天：TSAGHKADZOR - 塞利姆山口 - 
塔特夫之翼 - 戈里斯 (早/午/晚餐)

酒店早餐。驱车前往世界上最古老的天文台之一——佐拉茨卡雷尔巨石建筑群。
佐拉茨卡雷尔 (Zorats Karer) 是一座史前纪念碑，由数百块垂直放置的大石头组
成，顶部有孔，在国际旅游传说中经常被称为“亚美尼亚巨石阵”。继续前往霍
尔维拉普修道院 (Khor Virap Monastery)，亚拉拉山 (Mt. Ararat) 在那里展现
出令人惊叹的规模和壮丽。 Khor Virap 是亚美尼亚最受欢迎的目的地之一，主
要是因为亚美尼亚使徒教会未来的领袖圣额我略 (St. Gregory the Illuminator) 
在这里被监禁了 13 年。驱车前往埃里温。

在酒店享用早餐 驱车前往埃奇米阿津，亚美尼亚使徒教会的精神和行政中心 参
观埃奇米阿津圣母大教堂（联合国教科文组织） 参观埃奇米阿津财政部博物馆，
除了其他文物外，您还可以看到耶稣基督被刺穿的圣矛十字架（周一关闭） 返回
埃里温的途中参观当地女主人的房子，并参加亚美尼亚面食 Arishta（如意大利 
Fetuccini）和汗水 Gata 制作大师班。返回埃里温 开始探索亚美尼亚首都埃里
温，也是世界上最古老的城市之一。继续前往位于齐策纳卡伯德 (Tsitsernakab-
erd) 山上的亚美尼亚种族灭绝纪念馆。亚美尼亚种族灭绝纪念馆内设有亚美尼亚
种族灭绝博物馆和齐策纳卡伯德种族灭绝纪念碑。

在胜利公园和亚美尼亚母亲纪念碑停留步行游览喀斯喀特综合体及其雕塑公园和 
Cafesjian 艺术中心参观歌剧院和芭蕾舞团的宏伟建筑、后现代北大街和城市主
要的共和国广场在受欢迎的水果市场“Shouka”购买传统糖果和干果 在当地餐
厅享用晚餐并观看表演 在埃里温过夜。

酒店早餐。 12:00 参观参观亚美尼亚历史博物馆（周一闭馆）。参观亚拉腊白兰
地工厂，品尝两种白兰地并游览。

驱车前往科泰克省 继续参观13世纪的格加尔德洞穴修道院（联合国教科文组织） 
乘坐当地的四轮驱动车下至加尔尼峡谷底部，观看“石头交响曲” 参观1世纪的
加尔尼异教寺庙 在当地餐厅享用晚餐在托尼尔准备烧烤“xorovats”并参加
“lavash”烘焙大师班 返回埃里温 22:30 转移到兹瓦尔特诺茨国际机场 凌晨 
03:00 +1 乘坐卡塔尔航空公司从埃里温出发。

第九天：戈里斯 - 佐拉茨卡雷尔 - 霍尔维拉普 - 
埃里温 (早/午/晚餐)

第十天：埃里温 - 埃奇米阿津 - 
埃里温城市游 (早/午/晚餐)

第 12 天：到达家园

第 11 天：埃里温 - 加尔尼 - 格加尔德 - 埃里温 - 
出发 (早/午/晚餐)

酒店早餐。前往塞利姆商队旅馆 (Selim Caravanserai)，经塞利姆山口 (Selim 
Pass) 车站前往苏尼克省 (Syunik Province)，该旅馆位于海拔 2,410m 处，是亚
美尼亚保存最完好的商队旅馆。

继续前往亚美尼亚最壮观、最令人印象深刻的地方之一，即 9 世纪的塔特夫修道
院 (Tatev Monastery)。 Wings of Tatev 空中缆车在 2023 年世界旅游奖中被
评为“世界领先缆车之旅”。驱车前往戈里斯市并在酒店餐厅办理晚餐。

第一天｜巴库抵达 - Ateshgah - YanarDagh - 
巴库 (午/晚餐)

在酒店享用早餐 驱车前往卡兹贝吉 途中在阿纳努里堡垒和金瓦利水库停留 继
续游览卡兹贝吉 乘坐吉普车前往格尔盖蒂三一教堂，欣赏卡兹贝吉山峰和村
庄的美丽景色 返回第比利斯 在当地餐厅享用晚餐并观看民俗表演夜宿第比利
斯。

第六天 : 第比利斯 - 阿纳努里 - 卡兹别吉 - 
第比利斯 (早/午/晚餐)

@ Bodbe Monastery @ monastery of Sevanavank 



KababPkhali Mchadi

ChashushuliTabaka chicken

@ Mother Cathedral of Echmiadzin @ Garni Pagan Temple

MUST TRY CUISINE IN CAUCASUS
高加索必吃美食

@ Abanotubani district @ Mother of Georgia Statue @ The Wings of Tatev aerial tramway

世界文化遗产

UNESCO Heritage



TOUR FARE 团费

DEPARTURE
出发日期

CHILD TWIN
小孩占床

PRIVATE GROUP
私人包团

SINGLE SUPP
单人房差

UPGRADE
升级

TRAVEL INSURANCE
旅游保险

ADULT TWINS
成人

TERMS & CONDITIONS 备注 :
1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

1.

2.

Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are 
subject to change without prior notice and subject to �nal con�rmation. We reserves the right to 
alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstances, especially 
during peak periods or force majeure. 

Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not be 
liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in the 
event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster or other 
causes which may lead to tra�c delays/extend stays, cancellation, rescheduling or others losses. 

Unless otherwise speci�ed by request, tours are conducted in Mandarin.  

Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to one 
seat each. 

Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, 
photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on own 
expenses.

No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 

Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed 
hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and 
territory of the country. 

Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be borne 
by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above charges therefore 
it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & airlines in case if there is 
any hike if any of these fee without notice by the authoritie.

In case on any currency �uctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any fuel 
hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice. 

Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They are 
subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the Tour 
Member’s safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier concerned will 
accept liability for reasons of �ight cancellations, delays or diversions that is not within its control.

The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on 
behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute right 
to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company shall be 
�nal and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company for such 
cancellation. 

It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 6 
months validity from the date of departure.

Itinerary Sequence is subject to Final hotel con�rmation and shall be updated 30 days before 
departure.

If the hotel is unable to stay in the reserved room due to its own reasons (full rooms, power 
outage, water supply, heating, etc.) or government activities and other force majeure factors, the 
reserved room will be transferred to a hotel of the same level. Our company will try our best to 
assist the guest in adjusting to other room types. or similar hotel.

Please note that due to the shortage of VIP tourist bus resources during holidays or peak season, 
if there are not enough tourist buses due to force majeure, we will adjust the VIP 24 seats to 38 
seats, and the VIP 34 seats to 48/50 seats accordingly.

Deposit / Tour Payments
A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall be 
made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to departure 
date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the reservation. 

Amendment fee is applicable to all booking which are con�rmed and deposit paid. All 
amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min 
RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost increases 
and surcharges will be borne by the tour member.

Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be forfeited 
if the company received notice more than 60 working days. If the company received notice to 
cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare 
will be charged. 

Courtyard Baku Hotel Sheki Palace Tbilisi Saburtalo by Mercure Hotel Tsaghkadzor Marriott Hotel

3
1

2
1

City 4 star hotels  ( or similar ) Nights

Baku
Sheki

Courtyard Baku 4*
Sheki Palace or Macara Hotel 4*

Tbilisi Tbilisi Saburtalo by Mercure 4*
Tsaghkadzor Marriott Hotel 5*Tsaghkadzor

Goris
Yerevan

Mirhav Hotel 4*
Radisson Blu or Marriott Armenia 5*

1
2

*Flight schedule and estimate time of arrival and departure subject to airline con�rmation without prior notice.  此航班仅供参考，对应的航班时间均有调整的可能，包括起飞时间的变化等。

ESTIMATED FLIGHT SCHEDULE 预计航班时间

DEPARTURE 出发

RETURN 往返

Day 01
第1天

TBA TBA TBA-
KUL 吉隆坡 GYD 巴库

TBA

Day 11/12 TBA
第11/12天

TBATBA
- KUL 吉隆坡GYD 巴库

TBA

T2A-19-12, 3 TOWERS. 
NO 296 JALAN AMPANG 
50450 KUALA LUMPUR.

CONTACT US NOW !
010-256 9979 03-9772 5410


